
Protokół Nr XVIII/20 z posiedzenia

Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji, które odbyło się 19 maja 2020r. w sali
narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11

Obradom  przewodniczyła  Maria  Bożena  Ancipiuk  -  Przewodniczący  Rady
Miejskiej w Michałowie.

O godzinie  09:05 Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Michałowie  -  otworzyła obrady
XVIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji.

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 15 radnych.

1. Ancipiuk Maria Bożena - Przewodnicząca
2. Balcerzak Ryszard
3. Bielenia Nina
4. Bocheńska Marlena Marzena
5. Charytoniuk Marek – wiceprzewodniczący 
6. Chlabicz Mikołaj Borys
7. Dąbrowski Piotr,
8. Gryko Bogdan
9. Grzegorczuk Agnieszka Jadwiga

10. Jarocka Raisa
11. Kazberuk Alina
12. Kononczuk Roman
13. Kupraszewicz Ewa

14. Łuksza Waldemar
15. Ostaszewski Bogusław Andrzej

Ponadto w obradach uczestniczyli:
Burmistrz Michałowa – Marek Nazarko, Skarbnik Anna Pelecka, Zastępca Burmistrza

Konrad Sikora

Przewodnicząca  po  sprawdzeniu  listy  obecności,  stwierdziła,  że  obrady  są
prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 15 radnych co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji.

Przewodnicząca odczytała  informację  dot.  obowiązku ochrony danych osobowych
osób fizycznych zgodnie z Rozporządzeniem o ochronie danych osobowych oraz informację
o  nagrywaniu,  transmitowaniu  i  archiwizowaniu  sesji  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  –
informacja w  załączeniu do protokołu.

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XVIII sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do porządku obrad  Przewodnicząca

zarządziła głosowanie nad przedstawionym porządkiem obrad po zmianach.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad:

Porządek XVIII Sesji Rady Miejskiej przewiduje:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
3. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie na 2020 rok
b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024
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c) zwolnień od podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 
pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 
COVID-19

d) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na obszarze Gminy Michałowo w 2020 roku
e) zmiany uchwały w sprawie włączenia Szkoły Podstawowej w Michałowie do Zespołu Szkół w 

Michałowie
f) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2020 roku
g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu finansowania remontu dróg gminnych 

dojazdowych do posesji oraz terenów rolnych ze środków budżetu Gminy w latach 2020 - 2024
h) wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku na zarządzenie 

zastępcze Wojewody Podlaskiego
6. Przedstawienie Radzie wniosków złożonych do Urzędu Marszałkowskiego o pozyskanie środków w 

procedurze bezkonkursowej na nową perspektywę finansową na lata 2021-2027. 
7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Michałowie za 

2019 rok oraz potrzeby na 2020 rok oraz ocena zasobów pomocy społecznej. 
8. Sprawozdanie za 2019 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz potrzeby na 2020 rok.
9. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
10. Sprawy różne.`
11. Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 15 radnych.

Imienny wykaz głosowania  w załączeniu  do  protokołu  (pod nazwą:  Zatwierdzenie
porządku obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 
Radny  Ryszard  Balcerzak odniósł  się  do  treści  projektu  protokołu  i  zacytował

fragment:  „Przewodnicząca odniosła  się  do  informacji  Burmistrza  dot.  oddalenia  przez
Wojewódzki  Sąd  Administracyjny  skargi  sołtysa  sołectwa  Bachury  Zdzisława  Bartłomieja
Worony na Burmistrza Michałowa, która dotyczyła braku realizacji funduszu sołeckiego na
2019r. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja Finansowa jak i Rada Miejska opowiedziały
się  za  niewyodrębnianiem  funduszu  sołeckiego  na  2019  rok”.  Radny  stwierdził,  że
Przewodnicząca wówczas w swojej wypowiedzi nie wskazała roku 2019r. w związku z czym
treść protokołu nie jest zgodna ze stanem faktycznym. 

W wyniku dyskusji nad zgłoszoną uwagą przez radnego Ryszarda Balcerzaka, przy
braku  innych  uwag  do  protokołu  Przewodnicząca  zarządziła  głosowanie  nad przyjęciem
protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie po wykreśleniu z treści protokołu z jej
wypowiedzi roku „2019”.

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących się” przyjęli protokół z XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Przyjęcie

protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym
Burmistrz przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym - informacja  w

załączeniu do protokołu.
Radni zgłosili zapytania dot.:
-  radny Bogusław Ostaszewski – szczegółów związanych ze sprzedażą działki  w

Szymkach,  czy  budynki  również  będą  podlegały  sprzedaży  –  Burmistrz potwierdził,  że
sprzedaży podlega działka wraz z budynkami;
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-  radny  Ryszard  Balcerzak –  zasad  odbioru  śmieci,  gdyż  mieszkańcy  są
zaniepokojeni  odbiorem  raz  w  miesiącu,  muszą  zakupić  dodatkowy  kosz,  aby  wszystko
pomieścić a to dodatkowy wydatek, czy w związku z tą sytuacją zostaną obniżone opłaty za
odbiór śmieci –  Burmistrz  stwierdził, że w czasie epidemii trzeba mieć na uwadze czy coś
się mieści w normie czy nie i jeśli przez 2 czy 3 miesiące, na krótki okres zostanie ustalony
jeden odbiór to nie będzie to wielkim problemem. Burmistrz dodał, że negocjacje z firmą
należy  prowadzić  w  innym  wymiarze  np.  wykonanie  dodatkowych  prac  (dot.  dzikich
wysypisk śmieci, wspomożenie parafii), aby skorzystali z tego mieszkańcy. Burmistrz dodał,
że jeśli mieszkańcy wystawią śmiecie w workach to worki będą zabierane; 

- radny Piotr Dąbrowski  – czy Gmina coś wie na temat podpisanych przez Polskę
umów dot. tranzytu gazu – Burmistrz stwierdził, że temat ten jako gminy nie dotyczy, gdyż
jest to przesył tranzytowy.

Przewodnicząca podziękowała  Burmistrzowi  za  zorganizowanie  akcji  roznoszenia
maseczek,  rękawic  i  płynów  dezynfekujących  mieszkańcom,  za  przekazanie  instytucjom
płynów do dezynfekcji  oraz  za  pozyskanie  tak  wielu  środków z  zewnątrz  w tak  krótkim
czasie. Przewodnicząca w imieniu Fundacji Mała Ojczyzna podziękowała za udostępnienie
pomieszczenia do rozdawania paczek żywnościowych mieszkańcom.

Ad. 5 Podjęcie uchwał 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok
Przewodnicząca poinformowała, iż Straż Graniczna zwróciła się z prośbą o wsparcie

ich placówki przez samorząd, w związku z czym prosiła o wyodrębnienie w budżecie kwoty 5
tyś zł na ten cel.

Burmistrz poinformował, iż proponuje aby środki z subwencji oświatowej w kwocie
236 tyś zł przeznaczyć na: zwiększenie o 200 tyś zł środków na program dociepleń (dział
900) a resztę środków rozdysponować na dział  600- drogi publiczne gminne, dział  750 –
utrzymanie urzędu miejskiego i dział 852 – dodatki mieszkaniowe. Burmistrz dodał, że w
związku z tym, iż  nie  odbywały się  komisje  rady i  nie  przedyskutowano wniosku Straży
Granicznej  to  proponuje,  aby zmniejszyć środki  na dziele  600 z 23 tys zł  do 18 tys  zł  i
wesprzeć Straż Graniczną w kwocie 5 tyś zł  z przeznaczeniem na zakup paliwa w dziale
75406.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok.

W głosowaniu brało udział  15 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok).
Uchwała Nr XVIII/151/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r. w

sprawie zmian w budżecie na 2020 rok (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Michałowo na lata 2020 – 2024

Skarbnik  Anna  Palecka  na  podstawie  projektu  uchwały  omówiła zmiany  w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024.

Radny Bogdan Gryko prosił o przekazywanie załączników, z którymi można byłoby
się na spokojnie zapoznać.

W  wyniku  braku  innych  uwag  i  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.
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Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i  0 głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024.

 W głosowaniu brało udział 15 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 – 2024).
Uchwała Nr XVIII/152/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r. w

sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michałowo na lata 2020 –
2024 (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  grup
przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z
ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19

Burmistrz omówił szczegóły uchwały jednocześnie informując, że jeśli stan epidemii
będzie się przedłużał i zajdzie taka potrzeba, to na sesji przedstawi się uchwałę zawierającą
zwolnienia na kolejny okres. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  15  głosami  ,,za”  przyjęli  uchwałę  w
sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  grup  przedsiębiorców,  których  płynność
finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych  konsekwencji
ekonomicznych z powodu COVID-19.

W głosowaniu brało udział  15 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  grup  przedsiębiorców,  których  płynność
finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych  konsekwencji
ekonomicznych z powodu COVID-19). 

Uchwała Nr XVIII/153/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r. w 
sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których płynność
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19 (w załączeniu do protokołu).

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego
na obszarze Gminy Michałowo w 2020 roku

Burmistrz poinformował, iż co roku podejmowano uchwałę o utworzeniu kąpieliska
w  Michałowie.  Dodał,  że  w  związku  z  epidemią  nie  wiadomym  jest,  czy  to  kąpielisko
zostanie otwarte, jednak podjęcie takiej uchwały da możliwość jego ewentualnego otwarcia.
Burmistrz zaproponował, aby w § 2 termin zakończenia sezonu kąpielowego ustalić na 20
sierpnia 2020r. 

Dyskutując nad uchwałą radny Bogdan Gryko spytał dlaczego zapomina się o plaży
w Bondarach oraz stwierdził, że termin zakończenia sezonu powinien pokrywać się z końcem
wakacji tj. 30 sierpnia 2020r.  Burmistrz w temacie plaży w Siemianówce stwierdził, że w
związku  z  epidemią  wszelkie  tematy  przekłada  się  tam na  termin  -  za  rok,  gdyż  trudno
przewidzieć co się może wydarzyć.

W  wyniku  braku  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały  Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały, w której termin zakończenia sezonu określa
się na 20 sierpnia 2020r.

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie  wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu
kąpielowego na obszarze Gminy Michałowo w 2020 roku.
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W głosowaniu brało udział 15  radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  wykazu  kąpielisk  oraz  określenia  sezonu  kąpielowego  na  obszarze  Gminy
Michałowo w 2020 roku).

Uchwała Nr XVIII/154/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r. w
sprawie  wykazu  kąpielisk  oraz  określenia  sezonu  kąpielowego  na  obszarze  Gminy
Michałowo w 2020 roku (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  włączenia  Szkoły
Podstawowej w Michałowie do Zespołu Szkół w Michałowie

Burmistrz poinformował,  iż  zmiana  uchwały  polega  na  dodaniu  -  na  wniosek
Kuratorium - adresów siedzib poszczególnych szkół. 

W  wyniku  braku  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały  Przewodnicząca
zarządziła  głosowanie  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
włączenia Szkoły Podstawowej w Michałowie do Zespołu Szkół w Michałowie.

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami ,,za”, przy  1 głosie „przeciw” i  0 głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  włączenia
Szkoły Podstawowej w Michałowie do Zespołu Szkół w Michałowie.

 W głosowaniu brało udział 15  radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  włączenia  Szkoły  Podstawowej  w  Michałowie  do
Zespołu Szkół w Michałowie).

Uchwała Nr XVIII/155/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r. w
sprawie  zmiany uchwały w sprawie  włączenia Szkoły Podstawowej w Michałowie do
Zespołu Szkół w Michałowie (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Michałowo w
2020 roku

Burmistrz poinformował o zmianach jakie należy dokonać w obowiązującej uchwale
– zmiany wynikają z uwag Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego (dot. dnia wejścia w życie
uchwały oraz zmianę kształtu §10).

W wyniku  dyskusji  nie  zgłoszono  wniosków  formalnych  do  projektu  uchwały  w
związku z czym Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za”, przy 2  głosach „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymującym  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  określenia  Programu  opieki  nad
zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy
Michałowo w 2020 roku.

 W głosowaniu brało udział  radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  określenia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Michałowo w 2020 roku). 

Uchwała Nr XVIII/156/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r. w
sprawie  określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Michałowo  w  2020  roku (w  załączeniu  do
protokołu).

Projekt  uchwały  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  i  trybu
finansowania remontu dróg gminnych dojazdowych do posesji oraz terenów rolnych ze
środków budżetu Gminy w latach 2020 - 2024
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Burmistrz poinformował, iż zgodnie z uwagami Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego
z  wniosku  należy  wykreślić  nr  dowodu  osobistego  i  nr  pesel.  Jednocześnie  Burmistrz
zaproponował  wprowadzenie  nowego zapisu  tj.  w rozdz.  VI wprowadzić  zapis  „Co roku
wnioski złożone w poprzednich latach, które nie zostały sfinansowane, podlegają ponownej
weryfikacji  w  latach  kolejnych”.  Burmistrz  prosił  o  opinię  Rady  w temacie  zwiększenia
środków  na  finansowanie  remontu  dróg  dojazdowych  o  300  tyś  zł,  aby  w  sumie  środki
przeznaczone  na  ten  cel  wynosiły  500  tyś  zł.  (wcześniej  przeznaczono  200  tyś  zł).
Zaproponował,  aby  w  przypadku  braku  sprzeciwu  do  tej  propozycji  przyjąć  ją  przez
aklamację.

Radni nie wyrazili sprzeciwu co do zgłoszonej propozycji dot. zwiększenia środków
na remont dróg o kwotę 300 tyś zł. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami ,,za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu
finansowania  remontu  dróg  gminnych  dojazdowych  do  posesji  oraz  terenów  rolnych  ze
środków budżetu Gminy w latach 2020 – 2024.

 W głosowaniu brało udział 15 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu finansowania remontu dróg gminnych
dojazdowych do posesji oraz terenów rolnych ze środków budżetu Gminy w latach 2020 -
2024).

Uchwała  Nr XVIII/157/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r.
zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  i  trybu  finansowania  remontu  dróg
gminnych dojazdowych do posesji oraz terenów rolnych ze środków budżetu Gminy w
latach 2020 - 2024 (w załączeniu do protokołu).

Projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu
Administracyjnego w Białymstoku na zarządzenie zastępcze Wojewody Podlaskiego

Przewodnicząca poinformowała,  iż  Rada  Miejska  podjęła  uchwałę  dot.  odmowy
wygaszenia  mandatu  radnej  Agnieszce  Grzegorczuk,  po  czym Wojewoda  Podlaski  wydał
zarządzenie  zastępcze  stwierdzające  wygaśnięcie  mandatu  radnej  Agnieszce  Grzegorczuk.
Przewodnicząca poinformowała, iż Radzie Miejskiej przysługuje prawo wniesienia skargi do
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku na zarządzenie zastępcze Wojewody
Podlaskiego. 

Na prośbę radnego Ryszarda Balcerzaka Przewodnicząca odczytała treść zarządzenia
zastępczego Wojewody Podlaskiego - zarządzenie w załączeniu do protokołu.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami ,,za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego w Białymstoku na zarządzenie zastępcze Wojewody Podlaskiego

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w Białymstoku na
zarządzenie zastępcze Wojewody Podlaskiego). 

Uchwała Nr XVIII/158/20 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 maja 2020 r. w
sprawie  wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku
na zarządzenie zastępcze Wojewody Podlaskiego (w załączeniu do protokołu).
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Przewodnicząca o godzinie 11:45 ogłosiła przerwę, o godz. 12:15 wznowiła obrady.

Ad.  6  Przedstawienie  Radzie  wniosków  złożonych  do  Urzędu  Marszałkowskiego  o
pozyskanie środków w procedurze bezkonkursowej na nową perspektywę finansową na
lata 2021-2027. 

Burmistrz  na podstawie prezentacji  multimedialnej zapoznał radnych z wnioskami
złożonymi  do  Urzędu  Marszałkowskiego  o  pozyskanie  środków  w  procedurze
bezkonkursowej  na  nową  perspektywę  finansową  na  lata  2021-2027  –  prezentacja  w
załączeniu do protokołu.

O godz. 12:53 salę narad opuścił wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk

Ad.  7  Przyjęcie  sprawozdania  z  działalności  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Michałowie za 2019 rok oraz potrzeby na 2020 rok oraz ocena zasobów
pomocy społecznej. 

Kierownik MGOPS Pani Anna Funkowska na podstawie prezentacji multimedialnej
przedstawiła sprawozdanie z działalności MGOPS za 2019r., potrzeby na 2020r. oraz ocenę
zasobów pomocy społecznej (prezentacja w załączeniu do protokołu). 

O godz.13:30 na salę narad przybył wiceprzewodniczący Marek Charytoniuk.

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie
„wstrzymującym  się”  przyjęli  sprawozdanie  z  działalności  Miejsko  Gminnego  Ośrodka
Pomocy  Społecznej  w  Michałowie  za  2019  rok  oraz  potrzeby  na  2020  rok  oraz  ocena
zasobów pomocy społecznej.

Ad. 8 Sprawozdanie za 2019 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz
potrzeby na 2020 rok.

Kierownik MGOPS Pani Anna Funkowska na podstawie prezentacji multimedialnej
przedstawiła sprawozdanie za 2019 rok z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz
potrzeby na 2020 rok (prezentacja w załączeniu do protokołu).

Ad. 9 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych
Rady Ryszard Balcerzak zgłosił zapytanie dot. opłat za wodę-mieszkańcy mówią, że

opłaty są większe, a miały nie ulec podwyżkom-jak to się ma w rzeczywistości – Burmistrz
stwierdził, że zorientuje się w temacie i wówczas odpowie.

Rady Bogdan Gryko prosił o omówienie wyroku Sądu dot. bezczynności Burmistrza
w związku z nieudzieleniem informacji publicznej.

Zastępca  Burmistrza  Konrad  Sikora poinformował,  iż  udzielenie  informacji
wymagało jej przetworzenia, była prowadzona korespondencja z radnym w tym temacie i w
rezultacie radny otrzymał odpowiedź.      

Burmistrz dodał,  że  na  czele  urzędu  stoi  burmistrz,  jednak  pracę  wykonują
pracownicy i tematyką wniosków o udzielenie informacji on się osobiście nie zajmuje, gdyż
ma  bardziej  znaczące  sprawy  do  zrealizowania  służące  mieszkańcom  (np.  realizacja
inwestycji, budowa dróg, oświata itp.).

Radny Bogdan Gryko poruszył temat finansowania gazety BIA24 przez samorząd
Michałowa w porównaniu do innych samorządów, które publikują artykuły w ww. gazecie.
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Radny odniósł  się  do  zasadności  wydatkowania  środków finansowych porównując  kwoty
wydatkowane na gazetę i na straż graniczną - Burmistrz stwierdził, że takie właśnie tematy
są  tematami  do  dyskusji  dla  radnych  i  służą  przeanalizowaniu  budżetu,  należy  je  tylko
zgłaszać.

Radny Ryszard Balcerzak stwierdził, iż nie otrzymał informacji na temat szczegółów
umowy z firmą zajmującą się wodociągami, nie ma informacji na jakiej zasadzie wodociągi
zostały przekazane firmie – Burmistrz poinformował o warunkach wyłonienia firmy, dodał,
że temat był również podejmowany na jednej z komisji i dopiero wówczas wyłoniono firmę.
Zastępca  Burmistrza dodał,  że  radnemu  Ryszardowi  Balcerzakowi  6  marca  2020r.
wystosował  pismo  o  możliwości  zapoznania  się  z  dokumentacją  dot.  wyłonienia  firmy
zajmującej się wodociągami. 

Radna  Agnieszka  Grzegorczuk stwierdziła,  że  jest  jej  wstyd  za  postępowanie
niektórych radnych, którzy według niej szukają afer, których nie ma.  

Burmistrz  zaapelował  do  radnych  o  szanowanie  w  dyskusji  drugiej  strony  i  o
zachowanie we wszystkim umiaru. 

Ad. 10 Sprawy różne
Przewodnicząca  odniosła  się  do  głosowania  dot.  wygaszenia  mandatu  radnej

Agnieszki  Grzegorczuk  i  stwierdziła,  że  jest  jej  przykro.  Przewodnicząca  skierowała
zapytanie do radnych, czy nie mają nic na sumieniu i któryś z nich nie ma podpisanej umowy
z Gospodarką Komunalną, czy z MGOPS. Przewodnicząca stwierdziła, że są takie umowy i
nie będzie nigdzie donosić, jednak należy się nad tym pochylić i nie szczuć koleżanki radnej,
a należy współpracować. 

Ad. 11 Zamknięcie obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
W związku  z  wyczerpaniem  porządku  Przewodnicząca  o  godz.  14:05  zamknęła

obrady XVIII Sesji Rady w Michałowie VIII kadencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie

Maria Bożena Ancipiuk

Protokołowała: U. Tarasewicz
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	Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

